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PROTOKÓŁ NR XLI/2018 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 12 września 2018 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radny nieobecny –Karol Stanisław Kalinka  
Radna nieobecna – Joanna Maria Kantor    
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Robert Lewandowski  
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1300. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XLI SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich 
uczestników sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomoc-
nych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wyboru Sekretarza. 
Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska zgłosiła kandydaturę radnej 
Agnieszki Ptak. 
Radna Agnieszka Ptak wyraziła zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza.  
Radni 12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radną Agnieszkę Ptak 
Sekretarzem. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie w sprawie zmiany 
porządku obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował o zmianie kolejności 
projektów uchwał; 
1. Projekt uchwały nr 6 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu w obrębie Łapczyc jest projektem nr 9. 
2. Projekt uchwały nr 9 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie Łapczyce z 
ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żmigród jest projektem nr 6. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków do porządku obrad.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zaproponowanych 
zmian w sprawie zmiany kolejności projektów uchwał.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (13 głosami „za”). 
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Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej   w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.349.2018 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.350.2018 
   

Projekt uchwały nr 3 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w 
wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. 
Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast 
zarządzonych na dzień 21 października 2018 r.. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.351.2018 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie nadania nazwy ulicy w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. Ulica będzie nosiła nazwę Ignacego Olczyka. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.352.2018 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie nadania nazwy skwerowi w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. Skwer będzie nosił nazwę Skwer 
Niepodległości. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.353.2018 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie Łapczyce z 
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ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.354.2018 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu dawnego POM w 
Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.355.2018 
   

Projekt uchwały nr 8 w sprawie obciążenia hipoteką nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radny Patryk Andrzejewski w odniesieniu do projektu uchwały powiedział, że koszt 
inwestycji rozbudowy i przebudowy budynku Remizy Ochotniczej Straży Pożarnej 
jest bardzo wysoki, ponieważ wyniesie 820 tys. zł.  
Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że koszt tej inwestycji jest wynikiem 
sytuacji, jaka panuje na rynku budowlanym. Inwestycja zostanie zrealizowana w 50% 
ze środków własnych i 50% dotacji, ponadto zostanie odzyskany VAT. Oddanie 
inwestycji jest zaplanowane na czerwiec 2019r. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  12 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.356.2018 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu w obrębie Łapczyc. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.357.2018 
 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Żmigród na rok 2018 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
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Radny Patryk Andrzejewski  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  12 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.358.2018 
 

Projekt uchwały nr 11 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  12 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.359.2018 
 

Projekt uchwały nr 12 w sprawie przejęcia dotychczasowych odcinków dróg 
wojewódzkich w celu zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.360.2018 
 

Projekt uchwały nr 13 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska 
kierownicze w szkołach oraz w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.361.2018 
 

Projekt uchwały nr 14 w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków 
do wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Z-ca Burmistrza Zdzisław Średniawski poinformował o poprawkach, które zostały 
wniesione przez Związek Zawodowy Nauczycieli i zaakceptowane przez Burmistrza. 
Następnie burmistrz odczytał wprowadzone poprawki, które zostały wprowadzone do 
załącznika „Regulamin określający wysokość stawek dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy oraz szczegółowych warunków 
przyznawania tych dodatków, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
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wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkołach, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Żmigród”: 
III.DODATEK MOTYWACYJNY 

 ust.3 pkt 1 lit. a po słowach „uzyskane przez uczniów” dodano ” z 
uwzględnieniem ich możliwości oraz warunków pracy nauczyciela” pozostała treść 
nie uległa zmianie. 

 ust.3 pkt 1 dodano lit. c o brzmieniu „efektywna praca z uczniem ze specjalnymi 
potrzebami edukacyjnymi, potwierdzona osiągnieciami edukacyjnymi tego ucznia” 

 ust.6 po słowach „Dodatek motywacyjny dla nauczyciela i dyrektora szkoły wynosi 
od 10% do 25%” pozostała treść nie uległa zmianie. 

VI.SZCZEGÓŁOWE WARUNKI OBLICZANIA I WYPŁACANIA WYNAGRODZENIA 
ZA GODZINY PONADWYMIAROWE I GODZINY DORAŹNYCH ZASTĘPSTW 

 ust.7 po słowach „ Wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw przysługuje” dodano „również” pozostała treść nie uległa 
zmianie. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonych 
poprawek. 
Wszystkie poprawki wniesione do załącznika: 

 ust.3 pkt 1 lit. a po słowach „uzyskane przez uczniów” dodano ” z 
uwzględnieniem ich możliwości oraz warunków pracy nauczyciela” pozostała treść 
nie uległa zmianie. 

 ust.3 pkt 1 dodano lit. c o brzmieniu „efektywna praca z uczniem ze specjalnymi 
potrzebami edukacyjnymi, potwierdzona osiągnieciami edukacyjnymi tego ucznia” 

 ust.6 po słowach „Dodatek motywacyjny dla nauczyciela i dyrektora szkoły wynosi 
od 10% do 25%” pozostała treść nie uległa zmianie. 

 ust.7 po słowach „ Wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw przysługuje” dodano „również” pozostała treść nie uległa 
zmianie. 

Zostały przyjęte jednogłośnie (13 głosami „za”).     
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.362.2018 
 

Projektu uchwały nr 15 w sprawie zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego 
przez Publiczny Zespół Zakładów Lecznictwa Ambulatoryjnego w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.363.2018 
 

Projektu uchwały nr 16 w sprawie podziału Gminy Żmigród na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
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Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.364.2018 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad informacji i sprawozdań. 
Burmistrz Robert Lewandowski złożył informację z podjętych zarządzeń za okres  
od 28.06.2018r. do 12.09.2018r.w tym czasie zostały podjęte 39 zarządzeń: 
1) trzy zarządzenia w sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród  na 2018r.,:  

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 15.224,00zł.   Po zmianach 
dochody budżetu Gminy Żmigród  wynoszą 84.447.391,23 zł, a wydatki 
wynoszą 91.525.259,23zł,  

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 7.609,00zł. Po zmianach 
dochody budżetu Gminy Żmigród wynoszą 84.455.000,23zł, a wydatki wynoszą 
91.532.868,23zł,  

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 45.919,00zł. Po zmianach 
dochody budżetu Gminy Żmigród wynoszą 85.608.136,96zł, a wydatki wynoszą 
92.686.004,96zł, 

2) sześć zarządzeń w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i 
paragrafami w budżecie Gminy Żmigród na 2018r., 

3) w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy Żmigród za I 
półrocze 2018r. 

4) w sprawie opracowania materiałów planistycznych do opracowania projektu 
Budżetu Gminy na 2019r. 

5) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na 
okres do 30 września 2021r. następujące grunty Gminy Żmigród: 
L.p. Obręb Nr działki Pow. 

działki  
Dzierżawca działki 

1 Osiek Nr 138/2 AM 1 0,6668 ha Waleria Siuda 

2 Kaszyce Milickie Część dz. 180 AM 1 0,29 ha Grażyna Bybel 

3 Kaszyce Milickie Część dz. 180 AM 1 0,29 ha Paweł Bybel 

4 Kaszyce Milickie Część dz. 180 AM 1 0,55 ha Violetta Niemiec-Karlik 

5 Kaszyce Milickie Część dz. 180 AM 1 0,29 ha Elżbieta Rychlicka 

6 Powidzko Część dz. nr 217/2 AM 1 0,24 ha Halina Adamiszyn 

7 Powidzko Część dz. nr 217/2 AM 1 0,23 ha Grażyna Bybel 

8 Powidzko Część dz. nr 217/2 AM 1 0,24 ha Paweł Bybel 

9 Powidzko Część dz. nr 217/2 AM 1 0,24 ha Bogumiła Mielnik-
Maciejak 

10 Powidzko Część dz. nr 217/2 AM 1 0,24 ha Maria Okińczyc 

11 Powidzko Część dz. nr 217/2 AM 1 0,24 ha Stanisław Rybka 

12 Powidzko Część dz. nr 217/2 AM 1 0,4702 ha Jerzy Siuda 

6) dwa zarządzenia w sprawie rezygnacji z przysługującego Gminie Żmigród prawa 
pierwokupu własności nieruchomości oznaczonej, jako działka: 

 Nr 171/2 AM 1 obręb Radziądz o pow.0.27 ha, 

 Nr 14/2 AM 10 obręb Żmigród o pow.0.0108 ha, 

 Nr 13/10 i 13/11 AM 17 o pow.0,4262 ha, 
7) w sprawie sprzedaży w trybie ustnego przetargu nieograniczonego nieruchomość 

zabudowana stanowiąca własność Gminy Żmigród, położoną w obrębie Garbc 
działka nr 55/1 AM1 o pow. 0,01 ha,  

8) trzy zarządzenia w sprawie sprzedaży w trybie ustnego przetargu 
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nieograniczonego nieruchomość gruntową stanowiąca własność Gminy Żmigród, 
położone: 

 w obręb Barkowa działka nr 157/5 AM1 o pow. 0,3502 ha,  

 w obręb Powidzka działka nr 162/2 AM1 o pow. 0,1735 ha,   

  w obręb Niezgody działka nr 10/6 AM1 o pow. 0,2534 ha,   
9) dwa zarządzenia w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu 

nieograniczonego nieruchomość niezabudowaną powożoną w obrębie Żmigrodu:  

 działka nr 6/6 AM 5 o pow. 0.5113 ha, 

 działka nr 4/9 AM 15 o pow. 0.3241 ha, 

 działka nr 7/2 AM 15 o pow. 0.0376 ha, 
10) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na 

okres od 30 września 2018r. na rzecz firmy pod nazwa STRABAG grunt 
niezabudowany o pow. 2500m2, położony w Kliszkowicach działka nr 18/21 AM 1 
z przeznaczeniem na składowanie destruktu w związku z wykonaniem przez firmę 
remontu drogi wojewódzkiej nr 339 na odcinku od węzła drogi ekspresowej S5 do 
początku terenu zabudowanego miejscowości Kliszkowice, 

11) w sprawie nabycia na rzecz Gminy Żmigród w drodze darowizny od 
Województwa Dolnośląskiego nieruchomość zabudowana budynkiem 
gospodarczym i chodnikiem położonym w Kliszkowicach działka nr 191/3 Am1 o 
pow. 0,1533 ha z przeznaczeniem na realizacje zadań publicznych związanych z 
utrzymaniem placu publicznego, terenów zielonych i rekreacyjnych, 

12) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego w formie służebności przechodu i przejazdu w tym korzystanie z toru 
kolejowego na części działki oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka nr 6/6 
AM 5 obręb Żmigród, 

13) w sprawie powołania Zespołu do opracowania Gminnej Strategii Pozwiązywania 
Problemów Społecznych na terenie Gminy Żmigród na lata 2019-2024. W skład 
zespołu wchodzą: przewodnicząca Ewelina Kondracka, członkowie: Małgorzata 
Brumirska, Michał Jakubowski, Elżbieta Krzysztofiak, Marta Lewandowska, 
Grażyna Lewińska, Joanna Ładowska, Marta Możdżeń-Kłos, Maria Picher, Edyta 
Ziętkiewicz, 

14) cztery zarządzenia w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli 
ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

15) w sprawie wynagrodzenia członków wchodzących w skład Komisji 
Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego. Za udział w posiedzeniu 200 zł brutto, 

16) w sprawie zatrudnienia p. Eweliny Kondrackiej na stanowisko Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie na czas nieokreślony od 
dnia 16 lipca 2018r. 

17) w sprawie odwołania Pani Katarzyny Lech ze stanowiska Dyrektora Zespołu 
Szkół Dwujęzycznych w Żmigrodzie w związku ze złożoną rezygnacją, 

18) w sprawie powierzenia Pani Małgorzacie Mularczyk stanowisko Dyrektora 
Gimnazjum im. Macieja Rataja w Żmigrodzie na czas określony od dnia 01 
września 2018r. do dnia 30 czerwca 2019r., 

19) w sprawie upoważnienia Pani Małgorzaty Mularczyk – Dyrektora Gimnazjum im. 
Macieja Rataja w Żmigrodzie do dokonywania wszystkich czynności prawnych 
związanych z prowadzeniem gimnazjum w granicach zwykłego zarządu, 

20) w sprawie skierowania projektów uchwał do Rady Miejskiej w Żmigrodzie.   
Inne informacje: 
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Dotacja 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że Gmina otrzymała środki w 
wysokości 500 tys. zł na zadanie modernizacja byłego budynku hoteliku, w którym 
będą mieszkania, lokale pod wynajm oraz żłobek. 
Podziękowania  
Burmistrz Robert Lewandowski złożył podziękowania dla wszystkich, którzy włączyli 
się w organizację Gminnych Dożynek w Sołectwie Garbce.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 
sprawozdanie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Interpelacji i zapytań Radnych.  
Radny Patryk Andrzejewski odniósł się do odpowiedzi, którą otrzymał na swoje 
zapytanie złożone na sesji 28 czerwca br. Radny powiedział, że chciałby wiedzieć  
jakie korzyści przyniosło to gminie. Radny powiedział, gdyby udział był bezpłatny to 
sytuacja byłaby inna, a płacenie za nagrodę jest nieetyczne. 
Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że gmina nie startuje w wielu 
konkursach, a  koszty poniesione przez gminę, wynikały z ogólnopolskiej promocji 
gminy, z której mogły skorzystać wyłącznie te gminy, które bezpłatnie przeszły etap 
oceny przez Radę Programową. Promocja była wielokierunkowa, w której 
prezentowali się wszyscy laureaci. 
Radna Anna Tatarek w sprawie informowania mieszkańców o trasie przebiegu 
wyścigu kolarskiego, ponieważ to pozwoli uniknąć problemów z przejazdem. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz w sprawie lepszego przygotowania trasy 
wyścigu, uczestnicy wyścigu skarżyli się na zły stan dróg.     
Radni nie zgłosili innych interpelacji i zapytań Radnych.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków i zapytań. 
Sołtys z Garbc podziękował wszystkim, którzy włączyli się w organizację Gminnych 
Dożynek w Sołectwie Garbce.  
Mieszkanka Borzęcina poruszyła temat dotyczący problemu z wodą. Tego lata 
podczas suszy  wyschła jej studnia i jej dom został bez wody. Mieszkanka  wystąpiła 
do gminy  w sprawie dostarczenie wody pitnej, ale otrzymał odmowę ze wskazaniem,  
gdzie po preferencyjnej  cenie może czerpać wodę.   
Pan Wiesław Kras kierownik Ref. Roś odniósł się do zapytania mieszkanki. 
Kierownik przypomniał, że w 2009 r. został złożony wniosek o zmianę sposobu 
użytkowania z gospodarczej na gospodarczo –mieszkalną.  Warunkiem zmiany 
sposobu użytkowania  było oświadczenie złożone przez Państwa, że posiadacie 
własne ujęcie wody.  Tylko pod tym warunkiem wydano pozwolenie , a gmina cały 
czas prowadziła działania ,żeby doprowadzić wodę do Pani nieruchomości. 
Natomiast, kiedy źródło wody pitnej wyschło, gmina ma obowiązek wskazania źródło 
wody  co zrobiła, dodał kierownik.    
Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do wypowiedzi mieszkanki 
Borzęcina powiedział, że decyzja o doprowadzeniu wody do posesji został podjęta i 
zostanie wykonana przez Związek Gmin Bychowo. Woda zostanie doprowadzona do 
domów, które jej nie mają oraz pobliskich terenów,  na których wytyczono działki 
budowlane   
Pan Paweł Becela autor książki „Nasze Wspólne Dziedzictwo” zaprosił na promocję 
swojej książki, która odbędzie się pod koniec września. 
Sołtys z Węglewa podziękował wszystkim, którzy uczestniczyli w pogrzebie jej 
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męża.   
Nie zgłoszono innych wolnych wniosków i zapytań.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołu z sesji nr sesji nr XXXIX i XL. 
Radni nie wnieśli uwag do protokołów. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokół nr XXXIX i 
XL.  
Protokoły zostały przyjęty jednogłośnie ( 14 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji Przewodniczącego rady. 
Wiceprzewodnicząca rady Maria Rybka odczytała odpowiedź na złożone zapytanie 
przez radnego Patryka Andrzejewskiego na sesji w dniu 28.06.br.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że zgodnie z art.24h ust. 4 
ustawy o samorządzie gminnym Radni na dwa miesiące przed upływem kadencji są 
zobowiązani do złożenia oświadczenia majątkowego. Radni w oświadczeniu wpisują 
dochody stan na 16.09.br., a oświadczenie składają w dniu 17.09.br.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XLI SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1420. 
Protokołowała ; 
Małgorzata Schnitzer 

 

 

 


